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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XCV sesji Rady Miejskiej 30 listopada 2023 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Rzepecki złożył następujące 
wnioski: 
1. Zwrócił się do Pana Prezydenta o pomoc w siedzibie rady osiedla Westerplatte. W związku z 

wysokimi kosztami za ogrzewanie siedziby rady. „(…) były przykłady, że radcy prawni, którzy 
mieli dyżury, przykładowo od 8-12 później przychodził przedstawiciel rady do budynku ok. godz. 
17 i temperatura w siedzibie była 35 stopni.” W związku z tym, zaproponował by siedzibę rady 
osiedla przenieść do jednego z dwóch przedszkoli lub Szkoły Podstawowej nr 23 na 
Westerplatte, gdzie ogrzewanie jest stałe i miasto mogłoby oszczędzić na budynku rady 
osiedla.  

2. Przy zatwierdzaniu budżetu na rok 2024 - poprosił by zwrócić uwagę na fakt, że niektóre 

zadania nie zostały zrealizowane od 12 lat np. droga Bora-Komorowskiego, na której 

wykonanie już Rada Miejska w 2011 roku przyznała pieniądze. Niestety zostało to wówczas 

wstrzymane przez budowę bloków przez dewelopera. „I uzgodnione było z Prezydentem 

Ścigałą – posiadam notatki z tego spotkania - że po zakończeniu budowy tych bloków obok 

boiska sportowego i siedziby rady osiedla, bloków, które powstały zostanie położona nakładka 

asfaltowa w kierunku ul. Błonie, miałoby to rozładować sytuację odnośnie ruchu na Os. 

Westerplatte.”   
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